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güncel konularda kamuoyu oluþturup mesleðin tanýtýmýný saðlamak gibi konular görüþülmüþ ve iþbirliði 

konusunda fikir birliðine varýlmýþtýr.

Ayrýca Mersin Ýl Temsilciliði ile birlikte kamu ve çeþitli kurumlarda çalýþan meslektaþlarýmýz ziyaret 

edilmiþtir.

Jeogenç Toplantýsý :

2009 Yýlýnda üniversiteyi kazanan yeni öðrencilerle eski öðrenciler Þube binamýzda 14.11.2009 

tarihinde Yönetim Kurulu üyelerimizle bir araya gelerek sýnýf temsilcilerini seçmiþlerdir. Seçilen sýnýf 

temsilcileri ile birlikte þube binamýzda yapýlan toplantýda görev daðýlýmý yaparak temsilci ve yardýmcýlarý 

belirlenmiþtir. Yapýlan toplantýda jeogenç faaliyetlerinin programý oluþturulmuþ ve periyodik toplantý 

tarihleri belirlemiþtir. Ayrýca Mersin Jeogençle de ortak faaliyet gösterme kararý alýnmýþtýr.

Ýskenderun  Belediyesi ve Ýskenderun'daki Üyelerle Toplantý ve Ýþyeri Ziyaretleri : 

Ýskenderun belediyesi 20.11.2009 tarihinde ziyaret edilerek, JMO ve Belediye arasýnda iþbirliði ve 

Mesleðimizle ilgili sorunlarýn çözümü konusunda bir toplantý yapýlmýþtýr. Toplantýya Belediye Baþkan 

yardýmcýsý Sefa BORAN ve Haluk ARLI ile Belediyede çalýþan Meslektaþlarýmýz ve Yönetim Kurulu 

üyelerimiz katýlmýþtýr. Oda olarak Belediye faaliyetleri kapsamýnda iþbirliði, deprem ve Ýmar 

Planlamasýnda oda görüþümüzün dikkate alýnmasý ve mesleki denetimde iþbirliði konularý 

görüþülmüþtür.

Toplantý sonrasý Ýskenderun'da faaliyet gösteren serbest büro sahibi üyelerimiz, belediyede görev yapan 

meslektaþlarýmýz ve Þube yönetim kurulu üyelerimiz bir deðerlendirme toplantýsý yaparak sorunlarýn 

çözümü konusunda belediye ile iletiþimin devamý kararlaþtýrýlmýþtýr.

Ýskenderun demir çelik fabrikasýnda çalýþan meslektaþlarýmýz ile Dörtyol ilçesinde çalýþmakta olan 

meslektaþlarýmýz ziyaret edilerek sorunlarý ve önerileri dinlenmiþtir.

Çöp Alanlarýnýn Seçimi ve Eski Alanlarýn Rehabilitasyonu: Mersin Örneði  Konferansý 

Þubemiz etkinlikleri kapsamýnda Çöp alanlarýnýn seçimi ve eski alanlarýn rehabilitasyonu; Mersin Örneði 

baþlýðý ile konferans düzenlenmiþtir.  Mersin Büyükþehir Belediyesi Çevre Koruma ve Kontrol Daire 

Baþkan yardýmcýsý Jeoloji Yüksek Mühendisi Dr. Cumhur Karaca'nýn konuþmacý olarak katýldýðý 

konferansýn açýlýþ konuþmasýný yapan Þube Baþkaný Sedat Türkmen Büyükþehir Belediyesinin yetkili 

olduðu  katý atýk depolanmasýnda sorunlar yaþandýðýný söyleyerek Adana'nýn çöp konusunda sýnýfta 

kaldýðýný vurgulamýþtýr.

Konferansta konuþan Dr. Cumhur Karaca ise Mersin Çavuþlu Rehabilitasyon Projesi çalýþmalarýný slayt 

sunumu yaparak Çavuþlu çöp alaný bertarafý kapsamýnda; þev düzenlemesi, sedde yapýmý, süzüntü suyu 

drenajý ve toplama havuzu yapýmý, yüzey suyu drenajý, son örtü, gaz drenajý ve bertarafý, peyzaj ve yeni 

belirlenen çöp alaný ve bu konularla ilgili jeolojik çalýþmalarý anlatmýþtýr.
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Denizcilik Bayramý Etkinlikleri :

Antalya Ticaret Odasý tarafýndan 1 Temmuz 2009 tarihinde düzenlenen Denizcilik Bayramý etkinlikleri 
kapsamýnda 5.Denizcilik Sempozyumu yapýldý. Konusu Boðaçay Projesi-Deniz Marinasý olan 
Sempozyumda konuþmacý olarak Antalya Büyükþehir ve Konyaaltý Belediye Baþkanlarý,DSÝ Bölge 
Müdürü,Akademisyenler ve JMO Antalya Þube Baþkaný  Kutlu TANER þube görüþlerini sundu. Kutlu 
TANER Bölgenin Genel Jeolojisi ve yerel zemin koþullarýnýn,yerleþim alanlarý ve yapýlaþmadaki önemini 
anlattý. Boðaçay projesi (Deniz Marinasý Projesi ile ilgili) gerçekleþmesi halinde de havzada YAS 
dengesinin bozulacaðý,kentin içme suyunun saðlandýðý kuyularýn ve tarým alanlarýnýn tuzlanacaðýndan, 
ayný zamanda taþkýn alaný olan Boðaçayýn  proje için yanlýþ bir tercih olduðunu belirtti.

Manavgat Belediyesi Ýle Görüþme:

07.07.2009 tarihinde Yönetim Kurulumuz Manavgat Belediye Baþkaný Þükrü SÖZEN'i makamýnda 
ziyaret etti. Manavgat ilçemizi temsilen üyemiz Ahmet GÜVEN'in de katýldýðý ziyarette yeni baþkana 
baþarýlar dilenerek,kentleþme ve belediyecilik hizmetlerine katký anlayýþýmýz sunuldu.

Antalya Büyükþehir Belediyesi Ýle Görüþme : 

08.07.2009 tarihinde Yönetim Kurulumuz Antalya Büyükþehir Belediye Baþkaný Sn,Mustafa AKAYDIN'ý 
ziyaret etti. Görüþme sýrasýnda Mesleki çalýþma alanlarýmýz baþta olmak üzere her konuda planlama-
projelendirme ve sorunlarýn çözümü süreçlerinde katký koymaya hazýr olduðumuzu ve bunu bir kamu 
hizmeti olarak algýladýðýmýz belirtilmiþtir.Toplantýda Büyükþehir Belediyesi Bünyesinde Jeoloji 
konularýnda hizmet üretmek üzere bir birim oluþturulmasý istenmiþtir.

Yerel Basýnda Antalya Þube : 

20.08.2009 tarihli yazýlý basýnda Þube Baþkan Kutlu TANER'in deprem ve yapýlaþma konusunda 
görüþleri yayýnlanmýþtýr.

01.09.2009 tarihli yazýlý basýnda Þube Baþkaný  Kutlu TANER'in röportajý yayýnlandý. Gazetede 
Antalya'nýn depremselliði ve Antalya'yý etkileyecek enerji birikmeleri hakkýnda açýklamalar yer almýþtýr.

03.09.2009 tarihinde Antalya VÝP televizyonu haber programýnda Þube Baþkaný  Kutlu TANER 
,Antalya'da Deprem olgusu yapýlara olasý etkileri,yeraltýsuyu kaynaklarýnýn potansiyeli ve kullanýmý 
hakkýnda görüþleri yayýnlandý.

11.09.2009 tarihinde Þube Baþkaný  Kutlu TANER, Akdeniz Radyo Televizyon kanalýnýn “Derin Dalga “ 
adlý haber programýnýn canlý yayýnda konuðu oldu. Deprem-sel gibi doða olaylarýnýn nasýl felakete 
dönüþtüðü ,nedenleri,sorumlularý,alýnmayan ve alýnmasý gereken önlemleri ,afet politikalarýmýz 
hakkýnda Oda görüþümüz Kutlu TANER tarafýndan anlatýldý.

23.09.2009 tarihinde Antalya-Güncel gazetesine Baþkan Kutlu TANER verdiði röportajda afetlerle ilgili 
endiþe ve görüþlerini aktardý.

Antalya þube

Antalya þube
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Odamýzýn içinde yer aldýðý Meslek Odalarý Eþgüdüm Kurulu tarafýndan 4 Kasým 2009 tarihinde; “Vakýf 
Zeytinliðinde son durum ve Antalya Kamuoyunun beklentileri “hakkýnda basýn açýklamasý yapýldý. 

5 Kasým 2009 tarihinde de “Kýrcami Bölgesi “ hakkýnda basýn açýklamasý yapýldý .Basýn açýklamalarýna 
Þubemizi temsilen Baþkan Kutlu TANER katýldý.

17 Aralýk 2009 tarihinde  Þube Baþkaný Kutlu TANER, Antalya Ekspres Radyosunda canlý yayýna 
katýlarak doðal afetler hakkýnda “deprem,sel,heyelan,çamur akmasý…vb ” gibi konular hakkýnda bilgi 
verdi. Antalya'daki depremlerin kökeni ,enerji birikmeleri ve Antalya'yý yakýndan ilgilendiren sel felaketleri 
hakkýnda ayrýntýlý bilgi verdi.21 Aralýk 2009 tarihinde Ekspres gazetesinde yayýnlandý.

24 Aralýk 2009 tarihinde  Þube Baþkanýmýz Kutlu TANER ,TRT-Antalya Radyosunda canlý yayýnda 
“Güncel Programý” na katýlarak o günlerde  Akdeniz açýklarýnda 5.5 þiddetinde meydana gelen Antalya 
ve Alanya'da hissedilen depremin oluþ mekanizmalarý hakkýnda aydýnlatýcý bilgi verdi.

Ziyaretler :

29 Mart 2009 yerel seçimleri ile oluþan yeni belediyelere ve meclislerine uygun zamanlarý oldukça 
tanýþma ve nezaket ziyaretlerimiz devam etmektedir. Þubemizin üyesi olduðu ÝKK-Meslek Odalarý 
Eþgüdüm Kurulu-Antalya Kent Konseyi Ýmar ve Planlama,Altyapý Çalýþma Gruplarý  gibi organlarýn 
temsille görevlendirilmiþ üyelerimiz katýlmaktadýr.

Jeogenç Etkinlikleri : 

8-9 Ekim 2009 tarihlerinde;Akdeniz Üniversitesi'nin yeni Eðitim-Öðretim yýlý etkinlikleri kapsamýnda 
Jeogenç ve Yerbilimleri Topluluðu ortak stant açtý.Ýki gün açýk kalan stantta Jeoloji Mühendisliði 
Bölümü,Jeoloji Mühendisleri Odasý ve Jeogenç Örgütü hakkýnda bilgi verildi.Sergide Odamýz yayýnlarý 
tanýtýldý.

22 Ekim 2009 tarihinde Akdeniz Üniversitesi Jeoloji Mühendisliði Bölümü öðrencileri ile tanýþma 
toplantýsý yapýldý.Oda-Öðrenci baðýný güçlü tutmak ve öðrenci örgütümüz Jeogenç hakkýnda 
bilgilendirme yapmak üzere Yönetim Kurulumuzdan Ali KELEÞ görevlendirildi.

Eðitim Seminerleri : 

20-22 Ekim 2009 tarihlerinde Antalya'da Bayýndýrlýk ve iskân Bakanlýðý-Teknik Araþtýrma ve Uygulama 
Genel Müdürlüðü tarafýndan ;”Ýmar ,Kýyý ve Afet için gerçekleþtirilen seminer açýlýþýna Baþkan Kutlu 
TANER katýldý.

Toplantýlar :

7 Ekim 2009 tarihinde yapýlan Meslek Odalarý Eþgüdüm Kurulu toplantýsýnda;Antalya –Düzlerçamý 
Nebiler'de baþlatýlan Orman yangýnlarý Eðitim  Merkezi Ýnþaatý tartýþýldý. Toplantýya Baþkan Kutlu TANER 
katýldý. Konu ile ilgili olarak ve seçilen alanýn sakýncalarý hakkýnda 9 Ekim 2009 tarihinde yapýlan basýn 
açýklamasýnda da Þubemizi temsilen Olcay TÜRKAY hazýr bulundu.

BURDUR ÝL TEMSÝLCÝLÝÐÝ
Eylül 2009 'da  Prof.Dr.Ýhsan SEYMEN ve Temsilcilik üyelerimizin tanýþmasý amaçlý toplantý 
yapýldý.Toplantýda, ayný zamanda mesleki konular ve Burdur Ýlimize ait yerel sorunlar tartýþýldý.
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17 Aðustos 2009  Etkinliði : 

17 Aðustos 1999 Marmara depreminin 10.yýl dönümünde ve Ülkemizde yaþanan depremlerde hayatýný 

kaybeden insanlarýmýzý anmak ve anýlarýný yaþatmak için bu yýlda  17 Aðustos 2009 tarihinde sabah saat 

10.30'dan akþam 20.00'ye kadar Çýnar Meydaný'nda Jeoloji Mühendisleri Odasý Denizli Þubesi olarak 

stant açýldý. Bu yýl dördüncüsünü açtýklarý bu stantta önceki yýllarda olduðu gibi depremle ilgili 

fotoðraflar, o tarihe ait gazeteler sergilendi. Ayrýca halkýmýzý deprem konusunda bilgilendirmek için 

depremden önce ve deprem sýrasýnda nasýl davranýlmasý gerektiðini belirten kitapçýk ve el bildirisi 

daðýtýlýp ve etkinlik kapsamýnda anket çalýþmasý yapýldý.

Ziyaretler : 

10 Ekim 2009 tarihinde Ak Parti denizli milletvekili Dr. Mithat Ekici odamýzý ziyaret etmiþtir. 

milletvekilimize odamýzýn etkinlik alanlarý hakkýnda bilgiler verilmiþ, üyelerimizin karþýlaþtýðý sorunlar 

belirtilmiþtir. ülke geneli ve ilimizde karþýlaþmýþ olduðumuz sorunlar tartýþýlmýþtýr. 

7 Aralýk 2009 tarihinde, Milli Eðitim Müdürlüðü'nden Ýnþaat Þube Müdürü Reþat Erdoðan ve sivil 

savunma uzmaný Mehmet  Cüce þubemize  ziyaret gerçekleþtirdi. bu ziyarette, okullarda deprem  ile  

ilgili seminer verilmesi görüþülüp, mevcut okullarda zemin etüdü olmayan okullarýn zemin ve temel 

etüdün yapýlmasý konusunda bilgi alýþveriþinde bulunuldu.

Toplantýlar : 

21 Ekim 2009 tarihinde bayan üyelerimiz ( JEOKA ),  Ýstanbul'da yapýlacak olan TMMOB'un düzenlediði 

Kadýn Kurultayý ile ilgili ve genel olarak yapýlabilecek etkinliklerin konu alýndýðý bir toplantý düzenledi.

5 Kasým 2009 tarihinde odamýzda, Pamukkale Üniversitesi Jeoloji Mühendisliði 1.sýnýf öðrencilerine, 

odamýzý tanýtmak ve tanýþmak amacýyla bir toplantý düzenlendi.

7 Kasým 2009 tarihinde, JEOKA daha geniþ katýlým saðlamak ve daha fazla kadýn üyemize ulaþabilmek 

amacýyla, bir toplantý düzenledi.

8 Aralýk 2009  tarihinde  , þubemizde JEOKA grubu bir toplantý yaparak , okullarda deprem ile ilgili nasýl 

seminer verilebileceðine yönelik  çalýþmalara baþladý.

Ayný gün þubemizde serbest bürolara yönelik bir toplantý düzenlendi. Bu toplantýda serbest bürolarýn en 

önemli sorunu olan ve günümüzdeki kriz ortamýnda en üst düzeye ulaþan , ekonomik sorunlarýn nasýl 

aþýlabileceði tartýþýldý.

14 ve  17 Aralýk 2009 tarihlerinde, þubemizde JEOKA grubumuz  iki toplantý gerçekleþtirdi.

Denizli þube


